

誠聘醫療專業人士！

HEALTH PROFESSIONALS WANTED!

行健醫療中心 (GEMS) 正在招聘醫生，醫務助理，以及醫護部營運主任。如果您有意成為拉斯維加斯首個亞裔社區醫療團隊的一員，歡迎加入GEMS!

GO EAST MEDICAL SERVICES (GEMS) is hiring for a physician, a medical assistant, and clinic office manager. Looking to be part of the inaugural team that will serve the healthcare needs of the Asian Las Vegas Community? Join GEMS today!

薪資和入職獎勵 Salaries and Sign-On Bonuses

- ▶ 醫師 (MD 或 DO)：年薪 \$310,000，入職獎勵 \$200,000！
Physician (MD or DO): Salary of \$310K with a signing bonus of \$200K!
- ▶ 醫務助理 (MA)：薪資起價為每小時 \$37，並符合資格獲得入職獎勵
Medical Assistant (MA): Salary starting at \$37/hour and eligible for a sign-on bonus
- ▶ 診所營運經理：符合資格獲得入職獎勵
Clinic Office Manager: Eligible for a sign-on bonus

語言要求 Language

- ▶ 必須能夠流利地說、讀和寫英語。
Must be able to fluently speak, read and write English.
- ▶ 需精通流利的中文 (粵語或國語)。
Fluent in Chinese (Cantonese or Mandarin) required.

請致電 702-589-9686 或瀏覽我們的網站 www.nems.org 了解更多信息或在線申請！

Please call 702-589-9686 or visit us at www.nems.org for more information or to apply today!

